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KLU § 142 Dnr KS 2017/880-009 

Motion om åtgärder mot störande biltrafik 

Utskottets förslag till Kommunstyrelsen 

Kommunstyrelsen föreslår Kommunfullmäktige konstatera att det finns god 

kunskap om hur andra kommuner hanterar frågan om störande biltrafik och 

både socialdemokratiska och moderata riksdagsledamöter har bidragit med 

politisk påverkan på nationell nivå. Kommunen stöder polisens nuvarande 

arbetssätt att avvisa och omhänderta personer som stör den allmänna 

ordningen. 

 

Motionen anses därmed besvarad. 

Sammanfattning 

Kristina Bengtsson-Nilsson föreslår i motion att Arvika kommun gör en 

omvärldsspaning hur problemet med störande biltrafik ser ut i landets övriga 

kommuner och om fler har samma bekymmer initierar en gemensam 

framställning till regering och riksdag att utreda och anta nödvändiga 

lagändringar. 

 

Det kan konstateras att kommunen inte är ensam om problemet med störande 

biltrafik och det finns god kunskap om andra kommuners liknande 

bekymmer. Kommunpolisen har haft dialog med kollegor runt om i landet 

kunnat för att dela kunskap om hur man arbetar med problemet på olika 

platser. Över partigränserna i vår kommun har också frågan väckts på 

nationell nivå om behov av ändring av lagstiftning. Polisen använder sig 

sedan en tid av 13§ i polislagen (störningar av den allmänna ordningen), med 

framgång. Polisen kan med denna paragraf både avvisa och omhänderta 

personer som stör den allmänna ordningen. 

Beslutsunderlag 

Kristina Bengtsson-Nilssons motion den 26 juni 2017 

Kommunfullmäktiges protokoll den 26 juni 2017 § 148 

Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 17 augusti 2018 
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KLU § 143 Dnr KS 2017/1120-008 

Medborgarförslag rörande djurtestade produkter 

Utskottets förslag till Kommunstyrelsen 

Arvika kommun tackar för förslagsställarens engagemang och de synpunkter 

som lämnats i medborgarförslaget. 

 

Kommunstyrelsen föreslår Kommunfullmäktige att konstatera att det är 

viktigt att följa utvecklingen på nationell nivå avseende krav i samband med 

upphandlingar, bland annat med hjälp av upphandlingsmyndigheten och 

SKL Kommentus inköpscentral. I framtiden kanske krav kommer att ställas 

på att produkter inte ska vara testade på djur. Det är då viktigt att vi har 

förutsättningar för att, precis som när det gäller miljökrav, följa upp att 

leverantörerna lever upp till kraven. 

Sammanfattning 

Emilia Rogne Söderqvist har i ett medborgarförslag lyft frågan om 

djurtestade produkter. Emilia Rogne Söderqvists förslag är att kommunen 

fattar beslut om att av djuretiska skäl i första hand välja att upphandla eller 

köpa in produkter som inte är testade på djur. 

 

I samband med de upphandlingar som genomförs i dagsläget ställs stora krav 

kopplat till miljöhänsyn i allmänhet. Bland annat beaktas 

upphandlingsmyndighetens råd och rekommendationer rörande miljöhänsyn 

samt att det även finns råd att följa i kommunens miljöstrategi. I de fall vi 

avropar SKL Kommentus Inköpscentrals upphandlade avtal ställs också stora 

miljökrav. Vid upphandlingar som rör förskolor följs ”Handlingsplan för 

giftfria förskolor 2016 – 2020”. 

 

SKL Kommentus inköpscentral, SKI, har en tjänst som kallas 

Hållbarhetskollen. Att ha tillgång till Hållbarhetskollen innebär att de 

upphandlande myndigheter som är kunder kan ta del av samordnade 

uppföljningar av etiska och sociala krav. Vid uppföljningarna kontrollerar 

SKI de krav som många upphandlande myndigheter ställer i sina avtal. 

Exempel är FN:s barnkonvention, ILO:s åtta kärnkonversioner. Det innebär 

ingen förekomst av barnarbete, tvångsarbete eller diskriminering, 

föreningsfrihet och organisationsrätt samt krav om miljö, hälsa och säkerhet. 

Dock sker ingen uppföljning av om produkter har testats på djur. 

 

Det är viktigt att det finns förutsättningar att följa upp de krav som ställs i 

samband med upphandlingar. Som framgår ovan ställs stora krav kopplat till 

miljöhänsyn och det finns även rutiner och system för att till stor del följa 

upp det. När det gäller produkter som inte är testade på djur har man vare sig  
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KLU § 143 forts. 

 

på nationell eller lokal nivå kommit lika långt. Vid kontakter med några av 

våra leverantörer uppges att man inte utför djurförsök/tester på sina 

produkter idag.  

 

Det är dock viktigt att följa utvecklingen på nationell nivå avseende krav i 

samband med upphandlingar, bland annat med hjälp av 

upphandlingsmyndigheten och SKL Kommentus inköpscentral. I framtiden 

kanske krav kommer att ställas på att produkter inte ska vara testade på djur. 

Det är då viktigt att vi har förutsättningar för att, precis som när det gäller 

miljökrav, följa upp att leverantörerna lever upp till kraven. 

Beslutsunderlag 

Medborgarförslag rörande djurtestade produkter den 21 september 2017 

Kommunfullmäktiges protokoll den 25 september 2017, § 196 

Ekonomistabens tjänsteskrivelse den 27 augusti 2018 
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KLU § 144 Dnr KS 2017/1076-008 

Medborgarförslag om upprustning av grusplan 

Utskottets förslag till Kommunstyrelsen 

Arvika kommun tackar för förslagsställarens engagemang och de synpunkter 

som lämnats i medborgarförslaget. 

 

Kommunstyrelsen föreslår Kommunfullmäktige konstatera att 

Kommunledningsstaben och Arvika Fastighets AB har inlett en samverkan 

med inventering och översyn av grusplanerna i Arvika stad. 

Sammanfattning 

Kia Forsell föreslår i medborgarförslag att en upprustning sker av en 

grusplan vid Agneteberg, Arvika. Planen har växt igen och skulle kunna 

användas för fotboll med nya stolpar och en gräsyta. 

 

Ett uppdrag finns att se över grusplanerna i Arvika stad. De är många och 

vissa utnyttjas lite vilket leder till att ogräset får fäste. Parkavdelningen gör 

insatser på många av grusplanerna för att hålla dem attraktiva och 

inbjudande. Kommunledningsstaben och Arvika Fastighets AB har inlett en 

samverkan med inventering och översyn av grusplanerna. 

Beslutsunderlag 

Medborgarförslag om upprustning av grusplan den 12 september 2017 

Kommunfullmäktiges protokoll den 25 september 2017, § 193 

Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 22 augusti 2018 
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KLU § 145 Dnr KS 2017/1176-008 

Medborgarförslag om sporthall 

Utskottets förslag till Kommunstyrelsen 

Arvika kommun tackar för förslagsställarens engagemang och de synpunkter 

som lämnats i medborgarförslaget. 

 

Kommunstyrelsen föreslår Kommunfullmäktige konstatera att Arvika 

kommun ser på möjligheten att utöka med en hall. 

Sammanfattning 

Lova Parling skriver i ett medborgarförslag att det är viktigt att röra på sej 

och att det vore bra med en ny sporthall. 

 

I vår kommun så har skolorna tillgång till våra sporthallar fram till klockan 

16.00 på vardagarna. Mellan klockan 16.00 och klockan 22.00 och helger har 

Föreningservice och alla våra föreningar och i mån av plats privatpersoner 

möjlighet att boka tid i våra hallar. Ibland räcker inte tiderna till och då har 

fler på sista tiden framfört behov av tider för olika sporter. Därför ser 

kommunen på möjligheten utöka med en hall. 

Beslutsunderlag 

Medborgarförslag om sporthall den 5 oktober 2017 

Kommunfullmäktiges protokoll den 30 oktober 2017, § 219 

Kommunledningsutskottets tjänsteskrivelse den 20 augusti 2018 
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KLU § 146 Dnr KS 2016/784-214 

Detaljplan för ny högstadieskola - Hjorten 1-4, Smeden 
6 samt del av Solbergastaden 1:4 

Utskottets förslag till Kommunstyrelsen 

Kommunstyrelsen föreslår Kommunfullmäktige besluta att anta detaljplan 

för ny högstadieskola – Hjorten 1-4, Smeden 6 samt del av Solbergastaden 

1:4 enligt PBL 5 kap 27§. 

Reservation 

Kristina Bengtsson Nilsson (M) och Per-Olov Ålander (C) reserverar sig mot 

beslutet att föreslå ett antagande av ny detaljplan. 

Sammanfattning 

Kommunledningsutskottet gav den 20 juni 2016 planering och utveckling 

uppdraget att ta fram en ny detaljplan för ny högstadieskola – Hjorten 1-4, 

Smeden 6 samt del av Solbergastaden 1:4. 

 

Syftet med detaljplanen är att ge möjlighet för ny högstadieskola på kv. 

Hjorten och del av kv. Smeden. Planen syftar även till att pröva möjligheten 

till bostäder/kontor/centrumändamål inom resterande delar av kv. Smeden 

samtidigt som Centralskolans kulturhistoriska värden värnas. Planen ska 

även möjliggöra för parkändamål som kan användas såväl för skolans behov 

som för allmänheten. 

 

Detaljplanen har upprättats med utökat planförfarande och har varit föremål 

för samråd och granskning. Kommunledningsstaben har tagit ställning till 

inkomna synpunkter under samråd/granskning. De finns redovisade i 

respektive redogörelser. 

 

Efter granskningen har det inte inkommit några synpunkter som lett till att 

förslaget ändrats.  

Beslutsunderlag 

Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 23 augusti 2018 

Inkomna synpunkter under granskningstiden den 22 augusti 2018 

Planbeskrivning den 31 augusti 2018 

Plankarta den 31 augusti 2018 

Granskningsutlåtande den 31 augusti 2018 

SBK Värmland AB, behovsbedömning den 13 juni 2018 

Samrådsredogörelse den 28 juni 2018 
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KLU § 146 forts. 

Yrkande 

Peter Söderström (S) yrkar på att detaljplanen skall föreslås bli antagen 

enligt framarbetat förslag. 

 

Kristina Bengtsson Nilsson (M) och Per-Olov Ålander (C) yrkar på att 

detaljplanen inte skall föreslås bli antagen. 

Propositionsordning 

Ordförande ställer förslagen mot varandra och finner att utskottet ställer sig 

bakom Peter Söderströms yrkande om att detaljplanen skall föreslås bli 

antagen enligt framtaget förslag. 
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KLU § 147 Dnr KS 2018/172-214 

Ansökan om planbesked - Borraren 1 

Utskottets beslut 

Kommunledningsutskottet beslutar att:  

1. Genom detta beslut lämna positivt planbesked enligt PBL 5 kap 2, 5 §§ 

2. Upprätta detaljplan för Borraren 1 samt Lövängen 1, Blästern 4, Myrängen 

2 och Degerängen 1:6 enligt bifogat PM 

3. Teckna planarbetsavtal med exploatörer 

Sammanfattning 

Fastighetsägare till Borraren 1 har inkommit med begäran om planbesked 

180129. Fastighetsägaren har önskan om att ta fram en detaljplan för sin 

fastighet för att möjliggöra en utökning av sin fastighet för verksamhet 

möbelförsäljning. För att möjliggöra en utökning av fastigheten Borraren 1 

mot söder måste Graningevägen flyttas.  

 

Kommunen vill även se på möjligheten att skapa en rondell vilket skulle 

förbättra trafiksituationen i korsningen Blästervägen, Fallängsvägen, 

Graningevägen. En byggnation av en rondell kommer dessutom att påverka 

flera fastigheter i området och därför behöver detaljplanen även omfatta 

fastigheterna Lövängen 1, Blästern 4 och Degerängen 1:6 . Vid fastigheten 

Myrängen 2 vill man reglera om för utökad parkering. Byggnationen på 

flertalet fastigheter inom planområdet är dessutom inte helt enligt gällande 

detaljplaner. 

 

Ett PM, vilket bifogas handlingarna, har tagits fram där förutsättningarna för 

de föreslagna ändringarna beskrivs. 

Beslutsunderlag 

Ansökan om planbesked - Borraren 1, den 29 januari 2018 

Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 23 augusti 2018  

PM - Förutsättningar för detaljplan Borraren 1, samt Lövängen 1, Blästern 4, 

Myrängen 2 och Degerängen, den 23 augusti 2018 

 
 


